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24-uursvraag

Datum verzoek: 1 mei 2015

Aan: wethouder Polderman

Betreft: Woonvoorziening voor chronisch drugsverslaafden

Toelichtins

Vanaf 2010 staat de realisatie van een Woonvoorziening voor chronisch drugsverslaafden met

regelmaat op de agenda.

Op de door Allee-Wonen ingediende omgevingsvergunning waren bezwaren ingediend

Deze zijn deels gegrond verklaard.

Het college van Burgemeester en Wethouders heeft, op advies van de commissie voor

bezwaarschriften besloten, de deels aangepaste omgevíngsvergunning, in tact te laten.

Dit roept bij de RL de volgende vragen op:

1. Hoe rijmt u een dergelijk besluit met de door wethouder Polderman eerder gedane uitspraak, dat

h'tj realisatie van een Woonvoorziening in de geplande vorm, zonder fínanciële bÍjdrage van diverse

partners en het Rijk, onhaalbaar acht?

2.ãijn er inmiddels al mogelijkheden onderzocht om tot een passende woonoplossing voor deze

doelgroep te komen?

Namens de fractie van de Roosendaalse Lijst,

Yvonne de Beer en Sjefvan Dorst



Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

1. Het realiseren van de woonvoorziening is afhankelijk van meerdere zaken, waaronder een
vergunning en financiering. Het probleem rondom de woonvoorziening zit hem niet in het al dan
niet kunnen bouwen, maar ín de mogelijkheid of onmogelijkheid van exploitatie. Een voorziening
(laten) bouwen die niet geëxploiteerd kan worden, vanwege de veranderde financiering van de
zorgverlening achten, achten wij niet opportuun. De door mij gedane uitspraak betreft alleen het

financiële deel en niet de juridische procedure omtrent de omgevingsvergunning. De
vergunninghouder (Allee Wonen) heeft vooralsnog niet te kennen gegeven de vergunning te willen
intrekken en derhalve zijn wij genoodzaakt de procedure voort te zetten. Het al dan niet in stand
blijven van de vergunning staat mijn inziens los van de financiering voor wat betreft de juridische

koppeling. Het ís aan appellanten en vergunninghouder om te bezien of zij deze procedure

voortzetten. Hun keuze bepaalt onze vervolgstappen.

2. Zoals in het Regíonaal Kompas staat aangegeven missen we in onze regio meerdere treden op de
woonladder. Parallel aan de lobby voor een beschermde woonvorm, vindt er (vanuit dossier
Maatschappelijke Opvang en Wmo) een oriëntatie plaats op de mogetijkheden van alternatieve
opvang/huisvestingsmogelijkheden gericht op andere missende treden op de woonladder als

HousÍng First, Kamers met Kansen en kleinschaligere woonprojecten.
Lokaal wordt er dít jaar een onafhankelijk onderzoek uitgevoerd naar de groep aan de onderkant
van de woonladder die is gemarginaliseerd of dat dreigt te worden. Het onderzoek zal antwoord
geven op de vraag hoe de lokale infrastructuur kan worden versterkt zodat burgers, die zich aan

de onderkant van de woonladder bevinden, optimaal worden ondersteund in hun herstel.

Hoogachtend,

Het college van Burgemeester en Wethouders,

Namens deze, úr/L-
Hugo Polderman,
Wethouder Wmo en minimabeleid
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